

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN DUTY FREE SHOPS Date: 09-01-2024 02:48:23 PM Subject: Changing the representative of a board member</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاسواق الحرة الاردنية التاريخ: 09-01-2024 02:48:23 PM الموضوع: تغيير ممثل عضو مجلس ادارة</p>
<p>Gentlemen/Distinguished Securities Commission Subject: Changing the representative of the Social Security Corporation on the Board of Directors ,,,, After Greetings Please be kindly informed that Mr. Qais Musaad Al-Rawashdeh has been named as a representative of the General Organization for Social Security on the company's Board of Directors instead of Mr. "Mohamed Sharif" Mohamed Al-Zoubi, effective 01/16/2024. - Attached is a copy of the letter from the Social Security Fund Investment Fund No. 199/Dated dated 1/9/2024. And Yours sincerely</p>	<p>السادة/ هيئة الاوراق المالية المحترمين الموضوع: تغيير ممثل مؤسسة الضمان الاجتماعي في مجلس الادارة تحية طيبة وبعد،،، يرجى التكرم بالعلم بأنه قد تم تسمية السيد/ قيس مسعد الرواشدة ممثلاً عن المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي في مجلس ادارة الشركة بدلا من السيد/ " محمد شريف " محمد الزعبي اعتبارا من تاريخ 2024/01/16 مرفق صورة عن كتاب صندوق استثمار اموال الضمان الاجتماعي رقم 199/دد تاريخ 2024/1/9 . وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،،،</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Adel farraj</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Adel farraj</p>